
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 357 af 12. januar 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Jørgen Wissing Jensen 

  

4. februar 2015 
J.nr. 15-0076842 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 357
Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, om SKAT har haft problemer med årsopgørelser for 2010, 

herunder om SKAT har været nødsaget til at behandle nogle årsopgørelser for 2010 ma-

nuelt. 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Årsopgørelserne til skatteyderne dannes hvert år automatisk. Årsopgørelser for tidligere 

indkomstår kan genoptages som følge af henvendelser fra skatteyderne eller som følge af 

nye oplysninger til skattemyndighederne vedrørende det pågældende indkomstår.  

 

Skatteyderne kan genoptage årsopgørelser for tidligere indkomstår ved brug af TastSelv 

eller ved personlig eller skriftlig henvendelse til SKAT. I de tilfælde, hvor henvendelsen 

ikke sker ved TastSelv, bliver sagerne som udgangspunkt behandlet manuelt. Dette gælder 

også sager, der genoptages på SKATs initiativ.  

 

SKAT har generelt ikke haft problemer med at behandle sager manuelt for indkomståret 

2010, hverken som følge af it-mæssige udfordringer eller som følge af mængden af gen-

optagelsessager eller omorganiseringer mv.” 
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